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 דיון: 

 2021דוח רבעון שלישי  .1

 

 מציגה את דוח הרבעון רימא עבד

 

  2022תקציב הצעת  .2

בהתאם למשרות  ,2022לשנת  שכר העובדיםמציינת פה שינוי במציגה את התקציב.  רימא:

 .מנהלי האגפים והמחלקות משתנה בהתאם להסכמי השכר החדשיםשכר  .הקיימות

אנחנו מקיימים תהליך הערכה ונטמיע העלאות שכר  ,2%מותר לנו להחזיק סל תמריצים של  את:-לי

  .בהתאם

 

 מאושר פה אחד  2022החלטה: תקציב 

 סל תמריצים מאושר פה אחד  

 

 :ארגונימבנה  .3

האשכול מקבל שירותים נוספים במיקור חוץ,   כולל המנכ"ל. עובדים באשכול 12יש  את:-לי

 .מתכלל אנרגיהלרבות 

תחום  , ותמחלק ימנהלרכזי תחום למבמבנה הארגוני שאנחנו מבקשים לשדרג משרות  2יש 

 .מכרז פנימיב התכנוןהכספים ותחום 

לשמור על צריך לכן צריך לזכור שהאשכול צריך לשרת את המטרה שלשמה הוא נבנה,  משה:

  .מבנה רזה

 

 החלטה: המבנה הארגוני מאושר פה אחד 



 

 

 

ממנהלי  משרותי תכדי להתאים את המבנה הארגוני למשימות, אני מבקשת לשדרג ש את:-לי

תהליך   .יםחברתישירותים פיתוח ל המחלקה איכות סביבה ול ההמחלק  –מחלקות למנהלי אגפים 

 2022השדרוג ייעשה עד יולי 

, אני מציע שנאשר עכשיו את המבנה הארגונילדעתי זה היה צריך לקרות מזמן, אני תומך,  רונן:

 .שלא יעלה שוב לדיון

 .שאלו יהיו מכרזים פנימיים, לא להוסיף עוד כוח אדםמבקש לוודא  משה:

 .נצביע על הנושא עכשיו ובואאין סיבה לחכות, מסכים עם רונן  שמעון:

 

של מנהל אגף איכות סביבה ומנהל  פנימי האשכול ייצא למכרז פה אחד המועצה מאשרת ש החלטה: 

 .בהתאם למבנה ארגוני שאושר פיתוח חברתי אגף

 

 2022את הציגה את תוכניות העבודה לשנת -לי .4

 

 בתוכניותהתקציב השנתי תומך 

 

דגש על פעילות בכנסת.  רהחלטנו לשים יותוריבוי הח"כים בגליל בעקבות הכנס גליל בכנסת  שמעון:

דחוף אותנו קדימה  . אני מציע שאייל שמואלי ייצג אותנו וי קשרי ממשלצוות יקום החלטנו שבאשכול 

  .מול הכנסת

 .מסכים, אייצג אתכם בכבודאני  אייל:

 

 עדכוני מנכלית .5

 את: מזכירה שאנחנו מארגנים נסיעה לימודית לצרפת במאי, צריכים לדעת מי מעוניין -לי

 

 כל המשתתפים בישיבה זו מעוניינים להצטרף 

 

 .להצטרף לאשכולשלום לכולם, אני שמח  ווהיב:

 .שלכם חללהמרכז ב בירכאתתקיים הישיבה הבאה הבא! נשמח ש ךברו שמעון:

 .נשמח מאוד לארח אתכם ווהיב:

 



 

 

 .הישיבה ננעלה -סיום הישיבה 

 ,הפרוטוקול מאושר

 

 את כהן -לי

 מנכ"לית 

 אשכול רשויות גליל מערבי

 שמעון לנקרי

 ראש עיריית עכו 

 יו"ר אשכול רשויות גליל מערבי
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